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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:301 Missbruk av svenska pass

I Ds: 2015:12 föreslås åtgärder mot missbruk av svenska pass. Frågan har varit 
aktuell länge, men varken denna eller tidigare regering har agerat i denna akuta 
fråga.

I ett pressmeddelande på regeringens hemsida från i mars 2015 står det 
följande:

”Förslaget om kontroll av biometerisk information i pass föreslås träda i kraft 
den dag regeringen bestämmer. Övriga ändringar föreslås träda i kraft den 1 juli 
2016.”

Sedan dess har jag inte sett att det rört på sig i frågan. Jag undrar då när man 
kan vänta sig att regeringen presenterar konkreta förslag för att rätta till 
problemet. 

 

När ska den biometriska informationen kopplas till datasystemen så att den 
biometriska informationen faktiskt kan användas för att kontrollera pass med 
person? Och förväntar sig regeringen att lagändringar för att åtgärda missbruket 
ska vara på plats senast den 1 juli 2016?

………………………………………

Kent Ekeroth (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-12
Besvaras senast
2015-11-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


